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زندگاني: بازي در نقش پيامبران حركت روي لبه تيغ است

«امين زندگاني» با اشاره به اين كه بازي در نقش «سليمان نبي» قسمت من بود، گفت: بازي در نقش پيامبران و ائمه

حركت روي لبه تيغ است چون به تعداد بينندگان اين آثار تصويري پاكتر، زيباتر و به اصل نزديكتر در قلب و تفكر

بيننده وجود دارد.

&171#;امين زندگاني&raquo; با اشاره به اين كه بازي در نقش &#171;سليمان نبي&raquo; قسمت من بود، گفت: بازي در نقش
پيامبران و ائمه حركت روي لبه تيغ است چون به تعداد بينندگان اين آثار تصويري پاكتر، زيباتر و به اصل نزديكتر در قلب و تفكر

بيننده وجود دارد.
به گزارش خبرنگار سينمايي فارس، مراسم تجليل و بزرگداشت عوامل سازنده فيلم سينمايي &#171;ملك سليمان&raquo; عصر روز
گذشته با حضور حميدرضا مقدمفر مديرعامل خبرگزاري فارس، شهريار بحراني كارگردان، مجتبي فرآورده تهيهكننده، امين زندگاني
بازيگر نقش حضرت سليمان نبي(ع) و عليرضا كمالينژاد بازيگر نقش آدونيا و مديران، سردبير و دبيران، خبرنگاران و كاركنان خبرگزاري

فارس در محل تالار اجتماعات اين خبرگزاري برگزار شد.

* همه سؤالشان اين است كه چرا امين زندگاني و من هم به دنبال اين چرايي هستم
به گزارش فارس، در بخشي ديگر از اين مراسم، &#171;امين زندگاني&raquo; بازيگر نقش حضرت سليمان نبي (ع)، گفت: من فكر
ميكنم تمامي بازيگراني كه در اين فيلم حضور داشتند نقش اول بودند و اين را به خاطر فروتني و نمايشي كه اغلب دوستان بازي
ميكنند، نميگويم چون اين كار، كار دلي بود و تفاوتش با ديگر كارها در سختي آن بود. از ابتداي امر، مهر و شيريني از حمايتهاي

انساني و حمايت پروردگار بر ما جاري بود و دست محبت خداوند بارها بارها به سر ما كشيده شد.
وي ادامه داد: من فيلم را يازده بار ديدم و هر بار يكي از دوستان بازيگران به ذهنم ميآمد. كميت حضور نقش اول تأثيري بر ديگر
نقشها نداشت اينجاست كه شعار خيلي از دوستان كه ميگويند نقش بزرگ و كوچك ندارد و بازيگر كوچك و بزرگ ندارد، قابل لمس
بود. بازيگران اين فيلم همه خيلي بزرگ بودند و از جوانترين تا مسنترين و دلشان سرمايه كارشان بود. بنده كوچكترين سهم را در
اين فيلم داشتم و فكر ميكنم قسمتم اين بود كه در اين فيلم بازي كنم. همه سؤالشان اين است كه چرا امين زندگاني و من هم به
دنبال اين چرايي هستم و برايم مسئله است كه آيا لياقت داشتم كه در اين فيلم بازي كنم يا نه. روز اول فيلمبرداري اين مطلب را به

آقاي بحراني گفتم. چون احساس ميكردم يك روح پاك و نجيب بايد پشت اين نقش باشد.
امين زندگاني بازي در نقش پيامبر و ائمه را حركت كردن بر روي لبه تيغ دانست و گفت: چون به تعداد بينندگان اين آثار تصويري
پاكتر، زيباتر و به اصل نزديكتر در قلب و تفكر بيننده وجود دارد، اين خود باعث ترس است. اگرچه بار استرس بازي در گرانترين
فيلم تاريخ سينما مسئله خاص خود را دارد كما اين كه ما همچنان ضربات و فشارهاي آن را احساس ميكنيم و با چراهاي متعددي

روبهروئيم كه مثلاً چرا اين فيلم ستاره ندارد و چرا امين زندگاني؟

* نقش &#171;سليمان نبي&raquo; قسمت من است
&171#;امين زندگاني&raquo; تأكيد كرد: اميدوارم من با بازي در اين فيلم، خدشهاي به تصويري كه در ذهن مخاطبان از سليمان
نبي وجود داشته، وارد نكرده باشم و نميدانم آيا اين تصوير را تكميل كردهام يا خير. اين نقش قسمت من است و نميگويم كه آن را
انتخاب كردهام، بلكه نقش من را انتخاب كرده است. اميدوارم اين لطف نصيب بنده شود كه ذهنيت مخاطب را خدشهدار نكرده باشم

كه اگر اين اتفاق رخ دهد، كار بسياري توانستهام انجام دهم.

* بهخاطر شفاعت اميرالمؤمنين در فيلم بازي كردم كه در شب اول قبر براي ما كفايت ميكند
به گزارش فارس، &#171;عليرضا كمالينژاد&raquo; بازيگر نقش آدونيا نيز در اين مراسم، گفت: سال 82 براي بازي در سريال امام
حسين (ع) در خدمت آقاي بحراني و فرآورده بودم كه قرار بود در نقش شبيه حضرت علياكبر (ع) بازي كنم كه اين پروژه متوقف شد.

از آن سال به بركت امام حسين (ع) 32 فيلم و سريال كردم كه &#171;ملك سليمان&raquo; سيوسومين آن است.
وي درباره همكاري در اين پروژه، افزود: در مورد &#171;ملك سليمان&raquo; نميتوان حرف دو دوتا چهارتا زد چون صحبت دل
باشد، عقل كنار ميرود. از ابتداي فيلم نام اميرالمؤمنين و يازده فرزند بزرگوارشان جاري است و بنده به عنوان كوچكترين خدمتگزار
اين خاندان در اين فيلم حضور داشتم، نه به خاطر حواشي فيلم يا به خاطر اين كه گرانترين فيلم تاريخ سينماي ايران را بازي كنم،

بلكه فقط به دليل شفاعت ايشان كه در شب اول قبر براي ما كفايت ميكند.
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